
Končno podhod pod železniško progo
Moščani vedo, da si že vrsto let prizadevamo za gradnjo podhoda

pod železniško progo v podaljšku Proletarske ulice, ki naj bi Zeleno-
jamčane povezal s centrom občine, otrokom pa zagotovil varen dostop
do vrtca in osnovne šole. O tem so velikokrat razpravljali na sejah
sveta in skupščine KS pa tudi na zborih krajanov. A stvar se ni prema-
knila z mrtve točke.

V sredo 15. januarja letos pa je
vodstvo KS Moste v prostorih W Z
Angele Ocepek sklicalo sestanek, na
katerega so bili povabljeni: VVZ
Angele Ocepek, člani sveta W Z in
sveta staršev VVZ, KS Zelena jama,
OŠ Vide Pregarc, ŽG Ljubljana
Zavod za investicije ŽG-Pro-
jektivno podjetje Ljubljana, ŽG
Ljubljana — oddelek za organizacij-
sko pravne zadeve, ZIL-tozd Urba-
nizem, sekretariat za urbanistične in
gradbene zadeve ter varstvo okolja

ObS Lj. Moste-Polje, komite za
družbene dejavnosti naše občinske
skupščine, postaja miHce Moste, ob-
činski SIS za otroško varstvo in seve
KS Moste.

Večina vabljenih se je vabilu od-
zvala.

Prvi del sestanka je bil zunaj, tj. na
tistem delu zemljišča, v katerega bo
posegal podhod, oziroma njegove
dostopne poti.

Drugi del sestanka pa je bil v pro-
storih VVZ Angele Ocepek. Pred-

sednik skupščine KS Moste Emest
Malik je na kratko razložil razlog in
namen sklica sestanka. tj. da bo
končno rešen problem podhoda.

Predstavnica sekretariata za urba-
nistične in gradbene zadeve v ObS
Lj. Moste-Polje tovarišica Ljubičeva
je poročala o delu v zvezi s podho-
dom, katerega je imel sekretariat
izvesti po pooblastilu republiškega
organa. S posegom za podhod so pri-
zadeta manjša zemljišča in npn.šola
sploh ni imela pripomb. Največ pri-
pomb je bilo s strani W Z , ker je
poseg vnjegovo zemljišče res največ-
ji. Vrtec da se s tem ne more strinjati
za vsako ceno in ima nekaj pogojev.
Investitor bo moral ugotoviti: aB so ti
pogoji izvedljivi; vsekakor pa zdru-
žujejo gradnjo. Drugih pripomb pa
ni bilo. Zbrana je že vrsta soglasij in

soglasje, ki ga je podalo Elektro
Ljubljana so navzoči tudi prebrali.
Soglasje je dal tudi sanitami inšpek-
tor.

Na vprašanje, ali je še kaka druga
možnost npr. direkten prehod na
Zvezno ulico iz podhoda, je projek-
tant Dušan Zajc odgovoril, da je
sieer napravljenih več načrtov, a da je
predloženi najboljši. Načrt predvi-
deva:

— podaljšek Proletarske ulice do
proge,

— podhod pod železniškimi pro-
gami,

— pentljo ob progi na zemljišču z
desne strani proge Zagreb—Ljub-
ljana in

— uporabo dela zemljišča W Z
do Zvezne ulice.

Pentlja je potrebna zaradi visoko-
napetostnega električnega zemelj-
skega kabla, ki poteka na tem zem-
ljišču.

Protnet pod podvozom bi bil omo-
gočen pešcem, invalidom in kolesar-
jem.

Nihče od prisotnih ni več vedel o
pred leti predvidenem podhodu, ki
da bi naj bil tudi za kolesarje.

Ravnateljica W Z Angelce Oce-
pek je izjavila, da bo s tem posegom
vrtcu odvzet večji (najboljši) del ze-
lenih površin; ponišeno bo nekaj
dreves, za katerih rast je potrebno
tudi do 40 let; otrokom bo odvzeta
zelenica in naj se zato dobi v zame-
no drugo zemljišče; gradbišče med
gradnjo ne sme biti locirano na zem-
Ijišču vrtca; vrtec se mora ograditi
pred začetkom izvajanja del; kaj bo s
protihrupno zaščito vrtca. ki je pred-
videna v načrtu in bo tudi zajel del
zemljišča tega vrtca.

Tovariš Melik je še seznanil nav-
zoče, da so krajevne skupnosti
Moste. Selo in Zelena jama za po-
dhod in za začetek del — od tega ne
moremo odstopiti. Na tem delu
proge je bilo že preveč nesreč! Za
odvzeto zemljišče je potrebno poi-
skati nadomestilo kje drugje ali na
kak drugi način. Najti moramo
skupni jezik in omogočiti pričetek
del. Komunalna skupnost je za do-
stopne poti v planu za leto 1986 že
namenila srerKtva

Po vsestranskem pregledu vseh
možnosti in pozagotovilu projektnn-
ta. da bodo pri izvedbi čimmanj po-
segali v zemljišče vrtca, so bili spre-
jeti naslednji zaključki:

— podhod in varstvo olrok sta
širšega družbenega pomena — rcši-
lev nakazanih problemov pa ne sme
ogroziti ne gradnje podhoda ne pri-
stopnih poti in ne prostora otrok;

— podhod naj bo kot je predvi- larji lahko rabili tudi telovadišče
deno — namenjen pešcem, kolesar- TVD Partizan Moste;
jem in invalidom; — lotiti se velja kontrole stopnje

— pridobiti velja zemljišče za ogroženosti otrok v vrtcu zaradi iz-
vrtec na drugih mestih. in to v sode- pušnih plinov (tovornjakov, ki imajo
lovanju krajevne skupnosti, šole parkirišče na zahodnem delu vrtca).
Vide Pregarc, vrtca in občinske Dostopne poti do podhoda z ene in
skupščine Lj. Moste-Polje; druge strani proge bo financirala

— ohraniti moramo čimveč dre- komunalna skupnost ljubljanskih
ves; občin, podhod pod progami pa Že-

— po dokončanju podhoda bi šo- lezniško gospodarstvo Ljubljana.


